

























"Well, it's no use your talking about waking him," said Tweedledum, "when you're only one of the things in his dream. You

'I am real!" said Alice, and began to cry.

'You won't make yourself a bit realler by crying," Tweedledee remarked:

"If I wasn't real," Alice said--half laughing through her tears, it all seemed so ridiculous -- "I shouldn't be able to cry."

Tweedledum interrupted in a tone of great contempt.

ai+** 通識核心課程一文化脈絡中的數學



☞ ■立中*** 通識核心課程一文化账給中的数學



Carroll的嵌字詩及	趙元任的翻譯
A boat, beneath a sunny sky Lingering onward dreamily In an evening of July—	斜陽照著小划船儿 慢慢儿飄著慢慢儿玩儿 在一個七月晩半天儿
Children three that nestle near, Eager eye and willing ear, Pleased a simple tale to hear, 	小孩儿三個靠著枕 眼睛願意耳朵肯 想聽故事想得很
Ever drifting down the stream Lingering in the golden gleam Life, what is it but a dream.	順著流水跟著過 戀著斜陽看著落 人生如夢,是不錯
· ···································	《络中的 數學

I often wondered when	often feared d where I	wondered where she'd yield	l when I yield so	I would her will	cursed be love she	愛山樂水怡閒情 山麗川秀爽心懷 樂川斯逝東向去 水秀逝夢悠往昔 怡爽東悠遊歷億
I	would	her	will	be	pitied	閒心向往歷仙夢
cursed	be	love	she	pitied	me	情懷去昔憶夢境



	于你过鼠和	央义杀字生作 兼
APE	COLD	SWORD
APT	CORD	SWORE
OPT	CARD	SPORE
OAT	WARD	SPARE
MAT	WARM	SPACE
MAN		SPATE
		SKATE
		SLATE
		PLATE
		PLACE
		PEACE













